

fer du bail de l'étal portant les Nos 3 et 4 à l'extérieur du Marché St-Jean Baptiste à Dame Octavie Larente dit Vinette.

Résolu: En conséquence.

2.—Soumis un rapport de l'Avocat en Chef de la Cité, "re" résolution du 17 janvier demandant une direction sur la lettre du docteur Ls. Laberge, médecin officier de Santé.

Résolu: De référer ledit rapport audit médecin officier de Santé.

3.—Soumis un rapport de l'Inspecteur des Bâtiments, approuvé par l'Ingénieur en Chef, transmettant le compte de M. W. J. S. White, avec l'approbation de l'Ingénieur Sanitaire, pour l'installation des réservoirs à l'eau chaude dans les bains Papineau, Turcot et St-Denis, ledit compte s'élevant à la somme de \$930.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte.

4.—Le Chef de Police transmet la liste des absences motivées du 16 au 31 mars et recommande que le salaire de ceux y mentionnés soit payé en entier.

Résolu: En conséquence.

5.—Le Chef de Police transmet la "Check Pay List" des officiers et constables pour la période s'étendant du 16 au 31 mars et demande que ladite liste soit approuvée.

Résolu: En conséquence.

6.—Soumis un rapport du Surintendant des Egouts, approuvé par l'Ingénieur en Chef, demandant de faire continuer l'égout de la rue Marianne, de la rue St-Urbain en allant vers l'Ouest, au coût de \$175, payable moitié par les propriétaires et moitié par la Cité.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant la construction dudit égout.

7.—Soumis le rapport annuel du Département en Loi, pour l'année 1910.

Résolu: De référer ledit rapport au Surintendant des Impressions et de la Papeterie, pour impression.

8.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, informant le Bureau que le Clerc du Marché Bonsecours, M. Jules Trudeau, est décédé, et recommandant que M. Joseph Senécal, Inspecteur des Marchés, soit promu à la position laissée vacante par le décès dudit M. Trudeau.

Résolu: En conséquence.

9.—Soumis un rapport du Surintendant des Egouts, approuvé par l'Ingénieur en Chef, recommandant la continuation de l'égout de la rue Jarry, de la rue Labelle en allant vers l'Ouest, sur une distance d'environ cinquante pieds, au coût de \$330 payable entièrement par les propriétaires intéressés.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant la continuation dudit égout.

10.—Soumis un rapport de l'Inspecteur des Chaudières, approuvé par l'Ingénieur Consultant, au sujet de la demande de M. Julien Champeaux d'envoyer les demandes de positions comme ingénieurs et chauffeurs, au Bureau de Placement Municipal.

Déposé.

11.—Soumis un rapport du Contrôleur de la Cité transmettant un état corrigé des crédits votés en 1910 pour pavages permanents.

Déposé.

12.—Soumis un rapport du Contrôleur de la Cité, au sujet de la réclamation de Madame veuve Vital Guérin, déclarant que, conformément à l'usage établi, les successeurs ou héritiers de feu V. Guérin auraient droit au salaire du mois d'octobre dernier, à raison de \$900 par an, moins les 22 jours déjà payés, soit environ \$22.00.

Résolu: En conséquence.

13.—Soumis les documents relativement à la réclamation des héritiers de feu Wm. J. Stewart.

Résolu: De référer lesdits documents à l'Avocat en Chef de la Cité, pour savoir, si dans les conditions du départ dudit Stewart de la Brigade du Feu, ce dernier a droit à l'indemnité demandée, conformément à la résolution du Conseil en date du 18 janvier 1875.

14.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, au sujet de la réclamation des héritiers de feu Johnston Cairns, déclarant que ladite réclamation devrait être rejetée.

Résolu: En conséquence de référer au Département en Loi.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

the lease of stall Nos. 3 and 4 outside of St. Jean Baptiste market be transferred to Mrs. Octavie Larente dit Vinette.

Resolved: Accordingly.

2.—Submitted a report from the Chief City Attorney anent a resolution adopted on the 17th January, on an application asking for advice "re" letter from Dr. Ls. Laberge, Medical Health Officer.

Resolved: That said report be referred to the said Medical Health Officer.

3.—Submitted a report from the Building Inspector, approved by the Chief Engineer, transmitting an account from Mr. W. J. B. White, approved by the Sanitary Engineer, for the installation of hot water tanks at Papi-neau, Turcot and St. Denis baths, the said account amounting to \$930.

Resolved: To authorize the payment of said account.

4.—The Chief of Police transmitted the list of justified absences from the 16th to the 31st March and recommended that the salary of those mentioned in said list be paid in full.

Resolved: Accordingly.

5.—The Chief of Police transmitted the "Check Pay List" of officers and constables for the period from the 16th to the 31st March and asked that said list be approved.

Resolved: Accordingly.

6.—Submitted a report from the Superintendent of Sewers, approved by the Chief Engineer, asking that the Marie-Anne street sewer be extended from St. Urban westwards, at a cost of \$175 payable one-half by proprietors and one half by the City.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

7.—Submitted the annual report of the Law Department for the year 1910.

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Printing and Stationery with instructions to have the same printed.

8.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, informing the Board that the clerk at Bonsecours Market, Mr. Jules Trudeau, had died, and recommended that Mr. Joseph Senécal, Inspector of Markets, be promoted to the position which has become vacant through the demise of the said Mr. Trudeau.

Resolved: Accordingly.

9.—Submitted a report from the Superintendent of Sewers, approved by the Chief Engineer, recommending that the Jarry street sewer be extended, from Labelle, westwards, on a distance of about fifty feet, at a cost of \$330 payable entirely by the interested proprietors.

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

10.—Submitted a report from the Boiler Inspector, approved by the Consulting Engineer, anent the suggestion from Mr. Julien Champeaux, that the applications for positions as engineers and stokemen be sent to the Municipal Labor Bureau.

Filed of record.

11.—Submitted a report from the City Comptroller, transmitting a corrected statement of appropriations voted for 1910 for permanent pavings.

Filed of record.

12.—Submitted a report from the City Comptroller "re" claim of Mrs. widow Vital Guérin, stating that in accordance with the custom established, the successors or heirs of the late V. Guérin are entitled to the latter's salary for the month of October last, at the rate of \$900 per annum, less the 22 days already paid, or about \$22.00.

Resolved: Accordingly.

13.—Submitted the documents in connection with the claim of the heirs of the late Wm J. Stewart.

Resolved: That the same be referred to the Chief City Attorney to ascertain whether, in view of the peculiar circumstances connected with the departure of the said Stewart from the Fire Bridage, the latter had a right to the indemnity applied for, in accordance with the resolution of Council dated the 18th of January 1875.

14.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, in connection with the claim of the heirs of the late Johnston Cairns, stating that the said claim should be rejected.

Resolved: To refer the same to the Law Department.

L. N. SENECAI,
Secretary.